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KONEC NEKECA ČASA
(Mef) Konec tedna so padle napisne table Jestvine na 
pročeljih izolskih mestnih samopostrežnih trgovin. Še 
isti hip so jih zamenjale rdeče napisne table novega 
lastnika, kije v Sloveniji že dosegel status monopolista, 
čeprav tega uradno ne pove nihče. Pravzaprav to pove 
praksa: Če v Izoli nočem kupovati pri Mercatorju mi, 
od približno 20 trgovin s prehrambenimi izdelki 
ostanejo na voljo štiri ali pet in še te se otepajo s 
takšnimi težavami, da jih zasebni lastniki premagujejo s 
skrajnimi napori.
Seveda je mogoče najti nešteto pojasnil, zakaj je 
ustvarjanje takšnih "neuradnih monopolov" potrebno, 
še posebej prepričljiva pa so tista o nevarnosti vdora 
tujih trgovcev, toda doslej so kot žrtve takšne trgovske 
politike padle izključno domače žrtve, medtem ko 
različni Spar-i in Leclerc-i še naprej obratujejo, čeprav 
v zapletenih pogojih zmanjšane slovenske kupne moči. 
Ena zadnjih je bila Jestvina, podjetje kije bilo nekakšen 
sinonim primorske prehrambene trgovine, podjetje, kije 
(takrat še pod drugimi imeni) v te kraje pripeljalo 
samopostrežne trgovine, vpeljalo in ohranilo sistem 
majhnih a dobro založenih trgovin v vseh delih nekega

K Banka Koper

Hili 14. september

kraja in iz njih naredilo nekakšne "domače" trgovce, ki 
so bili kaj več kot avtomati za prodajo kruha ali mesa. 
Seveda bodo trgovci, ki so pač le dobili nove lastnike, 
ostali isti kot prej, toda nekatere spremembe je že čutiti. 
Glede na izkušnje od drugod se že pogovarjajo o tem, 
katera od trgovin bo prva zaprla vrata, zelo konkretno 
pa je tudi navodilo, naj iz blagajn izginejo knjige 
dolžnikov, ki so doslej reševale marsikatero socialno 
ogroženo družino.
Res je, gospodje novega časa. Takšno ravnanje ni bilo 
niti zakonito, niti ekonomsko modro, a je bilo dobro za 
poštenega kupca s praznim žepom. Bo tudi v tem 
primeru morala hrbet socialne politike nastaviti država?

VODNA MASAŽA

TURŠKA SAVNA 
MEGA SOLARIJ
Izola, Zelena ulica 17 (Obrtna cona)
Tel.: Ml 033, il] 106 
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JESEN KOT POLETJE
Podatki o zasedenosti turističnih kapacitet v 
takoimenovani posezoni so razveseljivi. Lepo vreme je 
privabilo k nam kar nekaj tujih turistov, tako da se hotelirji 
nimajo kaj pritoževati.
Celo zasebne sobe imajo svoje goste in v turistično 
informativni pisarni pravijo, da njihovi telefoni še naprej 
zvonijo. Tako je zares škoda, da se poletna živahnost v 
septembru kar nekam porazgubi, da ulice ostanejo prazne 
in da potihnejo vse vrste glasbe. Tudi posezonski turisti si 
namreč želijo kaj več od morja, jesenskega sonca in 
zajtrka v hotelski restavraciji. Zal bodo ta in naslednji 
mesec doživeli bolj malo zanimivega in še sreča, da bo 
novembra stisnil mraz in jih ne bo več niti za prste na eni 
roki. Nam pa ostaja spoznanje, da je treba nekatere 
prireditve vendarle premakniti tudi v druge mesece, saj je 
podaljšanje turistične sezone pravzaprav edina možnost za 
povečanje turističnega priliva v občini Izola.
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To rubriko seveda že dobro poznate in ni treba ponavljati, da v njej 
objavljamo različna pisma, namenjena uredništvu ali drugim bralcem 
Mandrača. Ker pa se je predvolilni čas že dobro začel bomo do volitev v 
tej rubriki objavljali le tista pisma, ki po mnenju uredništva, niso rezultat 
predvolilne kampanje ampak dejansko opozarjajo na nek problem ali 
težavo, ki je skupna večjemu številu naših krajanov. Skratka: uredništvo 
si bo prizadevalo za to, da rubrika ne bo postala prostor za medsebojno 
obmetavanje kandidatov na oktobrskih državnozborskih volitvah.

Bori, bori
(...temni bori, težko, trudno šepetajo...)

Sredi avgusta sem dobil sporočilo, da so bili v parku na svetilniku "čez 
noč" požagani trije bori. Pohitel sem na kraj "zločina" in ugotovil, daje 
to res. Trije štori, eden izmed njih je bil na debelo namazan z nastrgano 
borovo smolo. Šel sem na policijo prijaviti sum kaznivega dejanja. 
Dežurni policaj, ki me je kasnej oklical kar za "možakarja", je mojo 
prijavo sprejel s primemo ležernostjo in je poseko skušal opravičevati s 
pripravami na gradnjo garažne hiše.. Seveda, nastal je majhen zaplet, 
kajti dolžnost policaja ni opravičevanje dejanja, ki ima sum kaznivega. 
Zaplet se je stopnjeval še potem, ko sem v parku zaman čakal na 
policaja, kot je bilo domenjeno, da bi napravil zapisnik. Ta izostanek je 
ta-isti dežurni želel kasneje obrazložiti po telefonu z "ej, halo", kot bi 
klici gozdar iz Kočevskih gozdov.

Zaradi takšnega pristopa sem poslal pisno prijavo suma kaznivega 
dejanja poseke treh borov. Nekaj dni zatem me pokliče komandir policije 
in pove, kot mu je bilo referirano, in sicer tako, da sem zaplet povzročil 
jaz, ne pa njegov podrejeni ter da je policija na mojo prijavo opravila 
telefonsko poizvedbo na Komunali, od koder so mu sporočili, da so bili 
bori posekani že aprila, kar dokazuje tudi eden od štorov, ki je pognal iz 
sebe smolo. Posekali da sojih, ker so predstavljali nevarnost, da se bodo 
sami sesedli. In ta telefonski pogovor je zadostoval, daje policija zadevo 
suma kaznivega dejanja zaključila.

Sel sem na Komunalo in zagotovili so mi, da so bili bori posekani v 
aprilu in tudi tam so govorili o smoli (ki da je pognala iz štora suhega 
bora.).

Nato sem poklical dr. Dušana Mlinška, profesorja na biotehnični 
fakulteti na oddelku za gozdarstvo (poznavalec dreves, ki je na to temo 
nekajkrat nastopal tudi na TV) in zagotovil mi je lahko samo eno, da 
suha drevesa ne smolijo in da zdrava drevesa smolijo po kapljicah in 
počasi (v tem primeru pa je bil viden nanos) in da če bi pognal smola 
naravno, bi iz vseh treh štorov.

Trije posekani bori so bili na prostoru, ki gaje letos koristil lastnik igral 
(fliperji, železnica, vrtiljak), gospod iz Kranja, kije v tem parku že nekaj 
let gost. Vprašal sem ga (seveda, ko so se stvari že razvedele!), da zakaj 
je bilo potrebno drevesa požagati. Vprašanje je očitno pričakoval in je 
dal nanj že pripravljen odgovor, da so bore požagali že pred tremi leti (s 
tem je želel termin posega čimbolj oddaljiti!), takrat, "ko je bila tista 
velika nevihta, ki je drevesa lomila, ko je nekdo v Portorožu celo z 
življenjem nastradal" in da je bilo že takrat, da dokazuje tudi smola, ki se 
jo na štoru lepo vidi in za kar je pripravljen tudi priseči.

Po vseh teh dokazih, zagotavljanjih in zaklinjanjih, sem na Komunali 
zahteval še vpogled v dokumentacijo, ki govori o tej poseki. V delovni 
knjigi piše, da so v mesecu marcu požagali in odvozili iz parka na 
svetilniku suha drevesa. In to je vse. Zaradi jasnosti je potrebno morda 
samo še reči, daje bil od trenutka moje prijave suma kaznivega dejanja 
do tega vpogleda v delovno knjigo, en sam poskus potegavščine 
vpletenih v to dejanje. Zakaj poseka borov? Na vse videno in slišano 
lahko sumim, da zato, ker je za zabavišče tako odgovarjalo in ker seje 
očitno koncesionarju to splačalo. Lahko bi se vprašal, kaj storiti? 
Odgovor je: ne vem. Če o tem pišem, bodo nekateri rekli, da spet sejem 
sovraštvo, če molčim, bodo spraševali, da kje so Zeleni, če bi šel "do 
konca", bi potegnil kratko, kajti takšen način funkcioniranja vseh vej 
oblasti v Izoli je utečen in zaščiten s silo represije. Edino, kar lahko 
rečem in kar me pomirja je to, da karkoli bi napravil, mi nihče ne bi 
mogel reči, da lažem, Frane Co|jevšček

OD DIMNIKOV DO PIRŠA
Spoštovana gospa županja Breda PEČAN!
Od Vas kot županje ali celo " matere županje" ,kakor ste se hoteli 

oklicati na začetku Vašega mandata, ne bi pričakoval takšnega izliva 
netolerantnosti do svojih občanov, do drugače mislečih in sploh Vam 
ne všečnih ljudi in strank, kot ste ga pokazali v prispevku " Dimnikarske 
cene-odgovor", in sicer na koncu Vašega prispevka pod označbo P.S.

Nekaj, gospa županja, imate resnično prav. Nismo hodili v isto šolo ne 
z Vami ne z Vašimi strankarskimi kolegi, zato Vam ne bom odgovarjal v 
Vašem stilu in uporabljal Vašega besednjaka, ki ste si ga privoščili v 
omenjenem prispevku.

Posredno tudi meni, kot članu Vam nevšečne stranke, očitate mešanje 
poslovnih in javnih interesov s strankarskimi, očitate mi tudi uvajanje 
strankokracije in nepotizma in še kakšnih drugih metod dela.

Gospa županja, mislim, da so bile te Vaše izjave le nekoliko preveč 
nepretehtane in neprimerne za županjo, ki naj bi bila županja vse 
občank in občanov ne glede na njihovo rasno, versko in politično 
prepričanje.

Morda pa so Vaši očitki posredno meni in neposredno moji stranki le 
refleksija tega kar počenjate pri vas v vaši stranki !?
Poznate naslednji primer?
Firma: DRS, d.o.o, IZOLA, ulica ob starem zidovju 8, IZOLA
Direktor: PEČAN Alojz
Elektronski naslov: tic.izola@izola.si
Internet naslov: http://www.sigov.si/izola
Vir: PIRŠ

Sprašujem se, kako zasebna firma, ki je v lasti Vašega soproga, za 
svoje poslovanje uporablja elektronski in internetni naslov, ki ga 
uporablja občina in njena ustanova TIC?

Ne bom Vas zaradi tega obtoževal nepotizma in mešanja poslovnih in 
javnih interesov z interesi politike. Hotel bi Vam samo povedati: 
Preden obtožiš, počisti pred lastnim pragom.

Lep pozdrav.
Ivan Bizjak

v

Županja naj v bodoče premisli!
V imenu občinskega odbora SDS vam odgovarjam na vaša žaljiva 

obrekovanja delovanja naše stranke v Mandraču št. 378. Odbor vam 
sporoča, da se pri delovanju ne poslužuje laži in obrekovanj na tako 
primitiven in bedast način, ko brez navedbe enega primera uveljavljanja 
strankokracije in nepotizma, tak način delovanja pripisujete naši stranki. 
Najodločneje protestiramo proti širjenju laži in neresnic glede 
delovanja naše stranke. Naj povem, da so socialdemokrati v Izoli že 
deset let v opoziciji in tako tudi ne morejo mešati poslovnih in 
strankarskih interesov.

Lahko ste opazili to pri drugih strankah, zato nas zanima, na katere 
primere ste mislili pri vaših žaljivih obdolžitveh. Lahko bi vam 
odgovorili na enako žaljiv način in na tem mestu napisali vse 
gostilniške govorice, ki lahko držijo ali pa ne. Pri tem nas tudi sodišče 
ne bi moglo obsoditi, saj bi se sklicevali na gostilniške govorice po 
analogiji sodbe proti Jelinčiču, kije uporabil za svojo obrambo sklic na 
gostilniške govorice.

Teh metod se ne bomo posluževali, saj želimo vnesti več reda in 
preglednosti v politični prostor. Pri svojem delu bomo navajali 
predvsem dejstva, katera bodo lahko za koga tudi neugodna. Glede 
vaših navedb in žaljivih obtožb v Mandraču št. 378 pričakujemo 
opravičilo.

Občinski odbor SDS 
Bojan Zadel

je tednik izolanov 
Naslov: Veliki trg 1, 6310 Izola, tel. 066/600-010, fax. 066/600-015 
Glavni in odg. urednik: Drago Mislej / Uredništvo: D. Mislej, K. Bučar,
T. Ferluga, M. Motoh / Tehnični urednik: Davorin Marc 
Tednik izhaja v nakladi 2000 izvodov, cena 120 SIT.
Založnik / elektronski prelom : GRAFFIT LINE d.o.o., Izola; tel.066/ 600-010
e-mail: MANDRAC® S-NET.NET
ŽR: 51430 - 603 - 32431 / Tisk: B1R0GRAF1KA BORI, Izola



DELAVEN PRAZNIK KS JAGODJE

V Jagodju so konec prejšnjega tedna proslavili krajevni praznik, ki so ga, 
tako kot je pri njih zadnja leta že v navadi, počastili še z otvoritvijo dela 
novoasfaltirane ceste in postavitvijo novih cerkvenih vrat, vse skupaj pa 
so okrasili z uspelim balninarskim turnirjem in srečanjem s kulturnim 
programom in zabavo v gostišču Jasna.
Da se v občinski upravi zavedajo pomena uspešnih krajevnih skupnosti, še 
Posebej takšne kot je JAgodje, priča tudi udeležba predstavnikov občinske 
oprave na čelu z županjo Bredo Pečan, ki je obiskala kar nekaj prireditev ob 
krajevnem prazniku in seveda sodelovala ob odprtju novoasfaltirane ceste do 
Košterlaga. Ob tej priložnosti je govoril predsednik sveta Krajevne skupnosti 
Jagodje, Maks Filipčič, krajan Košterlaga in predsednik gradbenega odbora 
Valter Sluga pa je povedal tudi naslednje:
"Po dolgih letih pričakovanj, prepričevanj in dogovarjanj je tudi naš kraj dobil 
asfaltirano cesto. Kaj to pomeni za nas krajane, vemo najbrž le mi. Skoraj ne 
oioremo dojeti, da ne bomo več hodili in se vozili po blatu ter poskakovali po 
razriti cesti kot drugorazredni krajani. Postali smo enakovredni drugim krajem 
■n bolj mestni. Ker imamo sedaj lepo cesto, pričakujemo, da boste naš kraj v 
prihodnje pogosteje obiskovali. Košterlag je lep kraj s čudovitim razgledom in 
dobrimi ljudmi.
Rad bi se v imenu gradbenega odbora in vseh krajanov Košterlaga zahvalil 
predsedniku Krajevne skupnosti Jagodje-Dobrava gMaksu Filipčiču, ki se je 
zelo uporno boril za to našo pridobitev. Ravnal je preprosto po znanem reku, da 
če so ga vrgli skozi vrata, je prišel nazaj skozi okno. Brez njegove upornosti in 
seveda tudi naše, bi najbrž še nekaj let čakali na asfalt.
Seveda se prav tako lepo zahvaljujemo tudi naši Županji ga. Bredi Pečan, ki je 
odvezala občinski mošnjiček in tako prispevala del sredstev. Ker je nastala 
razlika med prvim predračunom in končnim računom, prosimo Županjo za čim 
večji prispevek. Tudi mi, krajani Košterlaga smo prispevali ogromno denarnih 
sredstev in delavnih akcij za vzdrževanje ceste, zadnja leta tudi za napeljavo 
telefona in vode."

SLOVENSKI ŽUPANI ZBRANI V IZOLI
NA Belvederju so se konec prejšnjega tedna srečali tisti župani slovenskih 
občin, ki sestavljajo predsedstvo skupnosti občin. Od obalnih občin sta v 
predsedstvu Breda Pečan in Dino Pucer. Na povsem delovnem srečanju so 
seveda znova ugotavljali, da jim nobena od vlad ne podeli statusa nacionalnega 
pomena, čeprav za to izpolnjujejo vse pogoje, potem pa so se posvetili 
vprašanjem v zvezi z vstopanjem v Evropo.
Ugotavljali so, da so ob teh procesih povsem potisnjeni vstran in da bodo v 
združitvene procese postavljeni na hitro, brez pravega predznanja in 
usposobljenosti. Od države zato terjajo, da jih čimprej vključi v te procese, saj 
bo, po mnenju predsednika sveta, mariborskega župana Borisa Soviča, 
priložnost za kaj takega že decembrski obisk delegacije Sveta Evrope, ko bo 
govora tudi o vlogi in položaju lokalnih skupnosti.

IZOLSKI DAN V CELJU
Na tradicionalnem mednarodnem sejmu obrti v Celju je bil včeraj (v 
sredo, 13. septembra) prav tako tradicionalni izolski dan. To je 
trenutek, ko se izolsko gospodarstvo in posebej turizem še glasneje 
predstavita obiskovalcem sejma. Zadiši po kalamarih in malvaziji, 
številni gostje iz Izole pa so tam na voljo za vse mogoče informacije. Po 
ocenah iz dosedanjih sejmov je takšen nastop Izole v Celju vsekakor 
imel ugoden odziv in promocijski uspeh za naslednjo turistično sezono. 
Mimogrede: Avtobus, ki je v organizaciji Občine Izola odpeljal v Celje 
je bil zaseden do zadnjega mesta.

ULTRAZVOČNI SKALPEL 
ZA BOLNIŠNICO

Minuli četrtek so se v izolski bolnišnici veselili še ene nove pridobitve. S 
pomočjo zavarovalne družbe Adriatic je kiruški oddelek postal bogatejši 
za nov del opreme. Gre za harmonični (ultrazvočni) skalpel, v svetu in v 
Sloveniji že uveljavljeno napravo za rezanje in koagulacijo tkiv, ki sta dva 
bistvena postopka pri kiruških operacijah.

Naprava, za katero je bilo treba odšteti 6,5 milijona tolarjev, proizvaja 
visokofrekvenčno ultrazvočno energijo s pomočjo katere instrument 
obenem reže in ustavlja krvavitev. Kot je pojasnil predstojnik kirurškega 
oddelka dr. Stanislav Mahne, je prednost takšne naprave v primerjavi s 
klasičnim elektrokiruškim nožem v tem, da ni direktenega vpliva vročine in 
s tem je bistveno manjša možnost okvare sosednjih tkiv in organov, pa tudi 
nevarnosti opeklin ni več. Aparatura, ki jo že imajo skoraj vse bolnišnice v 
Sloveniji, omogoča predvsem večjo varnost in manjšo izgubo krvi pri 
operativnih posegih, uporablja pa se največ pri operacijah v trebušni votlini 
ter pri ginekoloških operacijah.

" Dejstvo je, daje denarja v zdravstvu vedno premalo in za opremljenost 
bolnišnice ogromno pomeni takšna pomoč kot smo je bili tokrat deležni s 
strani Adriatica," je ob tej priložnosti dejal direktor bolnišnice dr. Tomaž 
Gantar.

(K.B.)

POZIV ORGANIZATORJEM PRIREDITEV
Komisija za prireditve občine Izola poziva vse organizatorje športnih, 
kulturnih in drugih prireditev, ki imajo širši družbeni, turistični, 
kulturni ali športni pomen, naj o svojih projektih za leto 2001 
obvestijo komisijo najkasneje do 16. septembra, tako da bo do konca 
septembra že mogoče pripraviti seznam vseh prireditev v letu 2001. 
Prireditve lahko predstavijo organizacije, društva ali posamezniki na 
naslov: Komisija za prireditve, Občina Izola,
Sončno nabrežje 6., Izola.

Izkoristite nagradni kupon, ki ste ga 
prejeli v naši poletni akciji!

BREZPLAČNO POVEČAVO
vaše najljubše fotografije vam bomo 

naredili do 15. septembra!

Tel.:066/ 647-050, Drevored l.maja4a, Izola
Tel.: 066/646-211, HTP San Simon, Morova 25 ^|J ||j
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VOLITVE 2000
Četrta stran Mandrača bo do 12. oktobra namenjena zapisom v 
zvezi z volitvami. Tukaj bodo svoj prostor našle brezplačne 
(uredniške) predstavitve kandidatov in list, napovedi nekaterih 
predvolilnih opravil in zborovanj ter druge zanimivosti in 
zakonska določila v zvezi z volitvami. Za vsa druga obvestila pa bo 
treba seveda poseči po plačanih objavah, ki jim bomo v Mandraču 
namenili največ četrtino obsega posamezne številke Mandrača. 
Cena objav ostaja enaka kot je v veljavi po sprejetem ceniku.

BAJUK PRIHAJA V IZOLO
Kot nam je sporočil Janez G lazar, podpredsednik Lokalnega 
Mladinskega sveta Izola in eden od iniciatorjev ustanovitve občinskega 
odbora stranke Nova Slovenija, bodo v petek zvečer v Izoli ustanovili 
Občinski odbor te stranke, ob tem dogodku pa pričakujejo, da bo v 
Izolo prišel tudi premier in predsednik Nove Slovenije, Andrej Bajuk 
ali generalni sekretar stranke.
Istega dne bodo na seji sveta stranke v Ljubljani izvolili tudi kandidate 
te stranke za državnozborske volitve. Imena kandidata Nove 
Slovenije, ki bo nastopil na volitvah v Izoli še nismo izvedeli, po 
namigih pa gre za uglednega izolana iz zdravniških vrst, ki doslej še ni 
sodeloval kot kandidat na volitvah in se tudi sicer strankarsko ni 
posebej definiral. Ustanovni zbor Nove Slovenije bo v petek, 15. 
Septembra ob 19. Uri v mali dvorani Kulturnega doma.
PRESTAVLJEN KONGRES ISTRANOV
Za to jesen napovedan Svetovni Istrski kongres, ki naj bi se zgodil v 
Izoli oktobra meseca, je po besedah glavnega organizatorja, Egidija 
Krajcarja, predsednika IDZ za slovensko Istro in predsednika Društva 
Istrskega prijateljstva, prestavljen na čas po volitvah.
"Nikakor ne želimo, da bi se naš kongres, ki ima sicer zelo hvalevreden 
namen vzpodbujati ustanavljanje Istrske Evroregije, kakorkoli 
uporabljal ali zlorabljal v predvolilnem boju. Zato smo vse 
pripravljalne aktivnosti prenesli na dan po volitvah v Sloveniji in 
pričakujemo, da bomo pri tem naleteli na podporo vseh političnih 
akterjev v tem prostoru in tudi lokalnih skupnosti, ki bodo obravnavale 
osnutek statuta bodoče istrske evroregije".
ZAKAJ IDZ Z DeSUS OM?
"Zato ker je bil DeSUS tisti, ki nam je ponudil najbolj fer oblike 
sodelovanja na teh in na bodočih lokalnih volitvah. Poleg tega so bili 
edini s katerimi smo se pogovarjali in so se jasno izrekli proti pozidavi 
svetilnika in gradnji garaže. Zato bomo tudi o tem vprašanju skupno 
delovali do referenduma In se zavzemali proti uveljavitvi tega 
ureditvenega načrta" je povedal predsednik IDZ, Egidij Krajcar.

PREDVOLILNE NOVICE
- Ta teden je bila registrirana 35. 
slovenska politična stranka Glas žensk.
- Medtem ko Slovenski nacionalni 
stranki ob letošnjih volitvah ne kaže 
najbolje (po anketah sodeč ji bo pripadlo 
največ 2 odstotka glasov, pa ima boljše 
izhodišče Demokratična stranka 
upokojencev. Po večini anket (razen 
tistih na internetu, kar pa je glede na starostno strukturo uporabnikov interneta

razumljivo) ji bo pripadlo dobrih štiri 
odstotke glasov, pri čemer bi ji ravno 
še uspelo preseči volilni prag štirih 
odstotkov. Kot kaže, bo od 
novonastalih strank v Državni zbor 
uspelo priti vsaj Novi Sloveniji, s 
čimer bo število parlamentarnih

strank ostalo nespremenjeno - šest.
- Po najnovejših anketah, ki se v slovenskih medijih, tako tiskanih kot spletnih, 
kar množijo, prihaja do premikov. Bajuk je odvzel kar nekaj odstotkov glasov 
SLS+SKD Slovenski ljudski stranki, na levici pa izgublja LDS. ZLSD s 
Pahorjem dobiva glasove.
- Izidi telefonske javnomnenjske raziskave, 
ki jo je opravila Delova agencija Stik med 
1236 naključno izbranimi telefonskimi 
naročniki, kažejo, da bi največ glasov na 
volitvah dobila LDS (19,1 odstotka).
Sledijo ji ZLSD (6,3 odstotka), SDS (5,3 
odstotka), SLS+SKD (3,2 odstotka), NSi 
(2,9 odstotka), SNS en odstotek ter 
DeSUS 0,8 odstotka.

AVNOJ ALI GARAŽA ?
Predvolilne mrzlice v našem mestu še ni čutiti. Pravzaprav se zdi, kot da so 
se vsi potolažili z bodočim volilnim rezultatom in ocenjujejo, da ne gre 
spreminjati statusa quo in kakorkoli jeziti volivcev. Združena lista računa 
na zmago svoje kandidatke (Breda Pečan) in na to, daje svoje sposobnosti 
že dokazala. Liberalna demokracija je počakala na konvencijo v 
Cankarjevem domu in s kandidatom, dr. Mariom Gasparinijem računa 
predvsem na učinek državnega strankarskega vrha na lokalni ravni- 
Kandidatura Predsednika ZZP, Branka Mahneta, ki je bil napovedan kot 
kandidat LDS v Ilirski Bistrici očitno ni šla skozi "strankarsko sito", kar 
lahko pomeni, da je LDS "pojedla" ZZP ali pa je v igri teh dveh strank 
župansko mesto v Izoli, potem ko bi bila Breda Pečan (dokaj verjetno) 
izvoljena v Državni zbor.
DeSUS računa, da bo, vsaj na našem koncu s pomočjo Istrskega 
demokratskega zbora prestopil prag štirih odstotkov, njihov kandidat 
(Ivan Hajšek) pa naj bi imel že znane volivce, zato ni treba iskati novih- 
Tudi v novonastali SLS-SKD Ljudski stranki so raje tiho, kot da bi se 
komu zamerili, saj bi bila ponovitev vsaj rezultata SKD iz zadnjih volitev 
za njihovo stranko kar uspeh. SDS je tako pravzaprav edina stranka, ki 
trenutno išče nove pristaše, tudi z opozarjanjem na znane ali z iskanjem 
novih "afer". Odbor Bajukove Nove Slovenije je šele v nastajanju, tako da 
zares ni jasno, kdo se bo sploh s kom "dajal".
Seveda pa zanimivih tem sploh ne manjka, od tistih na državni ravni do 
čisto lokalnih, vse pa vodijo k istemu cilju: razdelitvi volivcev na dva pola- 
Lahko je to AVNOJ, kjer se bodo volivci razdelili na leve in desne, ali pa 
garaža na svetilniku, kjer prav tako diši po neodločenem rezultatu.
Za razliko od sporov na nacionalni ravni je v Izoli še naprej vse dokaj 
mimo. To je mogoče sklepati tudi po tem, da še nihče ni zaprosil za 
brezplačno predstavitev kandidata v Mandraču pa tudi za brezplačna 
plakatna mesta v predreferendumski propagandni bitki o garaži na 
svetilniku so Komunalo zaprosili le Socialdemokrati.
Vse kaže, daje strah pred neuspehom med izolskimi strankami ta trenutek 
močnejši od želje po izboljšanju volilnega izida. (Mei)

SMETI Z RECIPROCITETO
V sosednjem Kopru je bil včeraj na obisku Minister za okolje in prostor, 
Andrej Umek s sodelavci. Ker so nekatera vprašanja, ki so mu jih zastavili 
v Kopru zanimiva tudi za nas Izolane jih povzemamo v skrajšani obliki, 
tako kot so jih posredovali iz urada koprskega župana.
Izgradnja kanalizacijskega omrežja in čistilnih naprav 
Vključeni smo v program ISPA, vendar finančna konstrukcija še ni 
"zaprta" - sedaj sicer z državno in mednarodno pomočjo intenzivno 
poteka projekt "Waste Water Treatment for coastal area", ki pa bo 
prinesel samo projekte; finančna dimenzija izvedbe projekta bo 
nekajkratno presegla možnosti občin;
Odgovor: Iz programa IS PA S se pričakuje precejšnja nepovratna 
sredstvu (30 do 50%), s strani občine pa predvsem ustrezen tehnični 
suport;
Gradbeni odpadki
Zaradi zapletenega in dolgotrajnega postopka pridobivanja 
dokumentacije in dovoljenj ne uspemo rešiti problema, čeprav zadeve 
vsebinsko niso sporne. Gre za postavljanje nemogočih zahtev glede 
"legalizacije" ZAČASNE lokacije za predelavo (ne za deponiranje) 
gradbenih odpadkov. Problem nezakonitega odlaganja gradbenih 
odpadkov na širšem območju se zelo potencira;
Odgovor: Upravni organ najbrž ne želi narediti precedensa pri 
izdaji dovoljenja samo na podlagi lokacijskega dovoljenja 
Regijsko odlagališče za ostanek odpadkov 
Treba je vzpostaviti "regijski" pristop, podpisati pismo o namerah; 
obstoja že koncept sodelovanja pri tem med občinami in Ministrstvom, 
potrebno pa je še intenzivirati sodelovanje;
Odgovor: Koper ima največ pogojev, da se tu uredi regijski centre za 
ravnanje z odpadki; razvojna usmeritev je: ločeno zbiranje in čim 
več odpadkov v reciklažo , posledično tem manj v sežigalnice; 
sežigalnice v EU imajo proste kapacitete prav zato, ker vedno več 
odpadkov gre v reciklažo; ministrstvo je naklonjeno pogovorom za 
uporabo sežigalnice pri sosedih, vendar reciprociteta mora hiti 
Izdelava lokacijskih načrtov za državno infrastrukturo 
Z obalno hitro cesto in železnico: s postopki priprave in sprejemanja 
teh dokumentov se zamuja, kar pomeni posledično tudi zamik pri 
gradnji;
Odgovori: Obalna cesta - izbira variante ho opravljena do konca 
oktobra, idejni projekt avtoceste do koncu letu; 2. železniški tir - v 
fazi so pripravljalne študije, sprejem lokacijskega načrta je 
predviden za marec 2002.
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LOKALNO NOVINARSTVO NI HEC
Konec prejšnjega tedna smo se na tradicionalnem letnem srečanju zbrali 
novinarji, uredniki in lastniki lokalnih tiskanih medijev, ki jih je v Sloveniji vse 
več. Po neuradnih izračunih organizatorja srečanja, Franca Kranjca, sicer 
Urednika Primorskega utripa, ki mesečno izhaja v Portorožu, je v Sloveniji 
skupno 60 lokalnih časopisov s skupno naklado blizu 200.000 izvodov, kar 
predstavlja kakšnih 17 odstotkov celotne časopisne naklade v Sloveniji.
Na srečanju so tokrat manj govorili o odnosu lokalnih medijev in lokalne 
oblasti, zato pa so več pozornosti namenili odnosom med samimi lokalnimi 
mediji in se dogovorili za ustanovitev združenja, ki naj bi prispevalo k 
učinkovitejšemu nastopu lokalnih časnikov tudi v odnosu do države. Srečanju 
je sledila okrogla miza na kateri je bilo največ govora o morju (Edvard 
Roškar), o istrski evroregiji (Breda Pečan, Dino Pucer), igralništvu (Aldo 
Babič), odnosih do Evrope (Dimitrij Rupel) in seveda o turizmu. Po ogledu 
slovenske obale z morja so se zbrani dogovorili, da bo naslednje srečanje v 
Slovenski Bistrici, kjer izhaja eden izmed redkih lokalnih tednikov v 
Sloveniji. Poleg Mandrača je na Primorskem to še tednik Oko iz Nove Gorice.

Droga Portorož

PRIČAKUJEJO SE ENO USPESN0 LETO
V delniški družbi Droga Portorož so predstavili nerevidirane poslovne rezultate 

prvih šestih mesecev letošnjega leta. Podjetje nadaljuje s pozitivnimi trendi 
poslovanja, saj so v tem obdobju ustvarili za 6,7 milijarde tolarjev prihodkov, kar 
je 10 odstotkov več v primerjavi z enakim obdobjem lani. Čisti dobiček pa je večji 
celo za 19 odstotkov in znaša za obdobje januar - junij kar 514 milijonov tolarjev. 
Po besedah predsednika uprave Matjaža Čačoviča je poleg povečanja realizacije 
pomemben tudi povečan delež izvoza, s katerim so ustvarili rekordnih 29 
odstotkov celotnega prihodka. Najpomembnejši izvozni artikel je še vedno kokošja 
pašteta, večino izvoza pa realizirajo na trgih držav bivše Jugoslavije.

Pred nedavnim so sprejeli tudi nov strateški poslovni načrt do leta 2005, ki 
predvideva vizijo razvoja, ki bo temeljil predvsem na nakupih in prevzemih podjetij 
v bivših jugoslovanskih republikah. Čačovič je ob tem poudaril, da nova strategija 
ne predvideva združevanja z drugimi slovenskimi podjetji iz iste panoge in da 
ugibanja o združevanju s Kolinsko ali Žitom ne držijo. "Vedeti moramo, daje 20

odstotni delež podjetja v lasti tujega 
lastnika, ki mu ni vseeno, če se 
kapital združi in njegovo lastništvo 
razprši," je povedal Čačovič. 
Zaenkrat so postali lastniki podjetja 
Konzum iz Sarajeva, preko 
katerega želijo utrditi svoj položaj 
na bosanskem trgu, ki ostaja za njih 
najpomembnejši izvozni trg.

V prihodnjih dneh bodo na 
trgovske police poslali nekaj novih 
izdelkov pod blagovno znamko 

Argo in Maestro. Gre za instant juhe, majonezo in gorčico, ki jih bo zanje 
izdeloval italijanski kooperant in s katerimi bodo skušali nadomestiti ponudbe 
tovrstnih izdelkov po prekinitvi pogodbe z Nestlejem, do česar je prišlo zaradi 
teženj multinacionalke po lastni distribuciji izdelkov.

Gradnja nove tovarne v izolski industrijski coni poteka po načrtih in se je 
prevesila v zaključno fazo. Postopna preselitev naj bi se začela že v mesecu 
novembru, že na začetku prihodnjega leta pa naj bi v novih tovarniških halah stekla 
tudi redna proizvodnja.

Glede namembnosti izpraznenjih objektov v Seči ter v kompleksu izolskega Arga 
pa je predsednik uprave dejal, da bodo objavili razpis za možne idejne projekte in 
na podlagi tega se bodo nato odločali o prodaji objektov, ob dovolj zanimivih 
načrtih pa se bodo morda odločili tudi za soinvestitorstvo. (K.B.)

PAPIRNICA IN KNJIGARNA

NAUTILUS
POSTOJNSKA 7, IZOLA - tel./fax: 6416 - 694

TEDENSKA PONUDBA
OD 18. DO 23. SEPTEMBRA

AKCIJSKE CENE
otroški puzzle Ravensburger

URNIK
ODPRTO od 7.30-19.00 
SOBOTA od 9.00 do 13.00 !

A

MINI IZOLA RASTE
Druga sezona delovanja Mini Izole na plaži v Simonovem zalivu je pokazala, da 

je tovrstna ponudba doživela dober sprejem tako pri otrocih, kot tudi pri starših.
V dveh mesecih seje na prizorišču Mini Izole zvrstilo dnevno v povprečju okrog 

50 otrok, največ so jih našteli kar 115 v enem dnevu. Le trikrat v sezoni je program 
odpadel zaradi slabega vremena in neudeležbe. Skupaj je Mini Izolo obiskalo in 
bilo vpisanih 2706 otrok, še precejšnje število pa se jih je tam zdržalo le kratek čas 
med samim dnevom in niso zajeti v gornjo številko. Najštevilčnejši obiskovalci so 
bili Slovenci - veliko je bilo tudi domačinov - nato pa so jim po številu sledili otroci 
zdomcev iz nekdanjih jugoslovanskih republik, ki živijo v Avstriji, Nemčiji in 
drugih evropskih državah. Med ostalimi udeleženci je bilo po narodnosti še veliko 
Nemcev, Avstrijcev in Hrvatov.

Z otroki seje ukvarjalo pet animatork, ki so imele predvsem v popoldanskih urah 
veliko dela. Dekleta so ob koncu imela nekaj pripomb na odnos zaposlenih v 
Simonovem zalivu, ki po njihovem mnenju ni bil takšen, kot so se dogovorili: za 
normalno delo jim je primanjkovalo miz in stolov, dekleta so Mini Izolo čistila 
sama, pa tudi glede varovanja so imela nekaj pripomb. Sicer pa so v svojem 
poročilu zapisala, da so bile hišice in samo prizorišče boljše kot lani, manjkal je le 
večji prostor za igre, plese in tekmovanja ter še nekaj praktičnih pripomočkov za 
delo.

Vsekakor pa seje ideja takšnega načina počitniške zabave za otroke pokazala kot 
uspešna, in letošnje izkušnje bodo zagotovo pripomogle k še boljši organizaciji v 
prihodnji sezoni, ko naj bi Mini Izola zrasla še na plaži pri svetilniku.(K.B.)

V centru Izole nudimo v najem 
samostojen poslovni prostor v izmeri 126 m2 

z večjim lastnim parkiriščem.
Objekt je primeren za različne trgovske, obrtniške, servisne ali 

storitvene dejavnosti.
V neposredni bližini oddamo v najem tudi pisarniške prostore. 

Dodatne informacije na Inka d.o.o., tel. 6400 520.

MINOLTA
V mesecu septembru

ODKUP RABLJENIH KOPIRNIH STROJEV VSEH ZNAMK -
STARO ZA NOVO

Fotokopirni aparat 
EP 1054 .

««IM®
OH*.

cena: 188.000 + DDV
enkratno plačilo

Laserski tiskalnik 
PP 1100L

DARILO
(cèna»69;5eer'

Ob nakupu
kopirnega aparata 
EP 1054
(15 kopij/min, A4, 
A3, povečave, 
pomanjšave) 
vam do konca 
meseca PODARIMO 
laserski tiskalnik 
PP 1100L

Marlene Vasič, vodja področja, tel.: 041 - 681 - 805, fax: 641 82 99 
LJ.:01 586 05 00
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NOGOMET 
ZMAGA IN REMI
Nogometni ekipi Avtoplusa in MNK 
Izola sta ta konec tedna iztržili skupaj 
štiri točke, čeprav bi lahko bila mera tudi 
polna. Kljub nespretnemu remiju 
Kortežanov pa ostajata obe ekipi v vrhu 
prvenstvenih lestvic, medtem ko sta lani 
obe trdno zasedali dno lestvic.

3. SNL ZAHOD
AVTOPLUSilL.BISTRICA 1:1 (0:01
Strelec za Avtoplus: Božič (59)
Avtoplus: Sirotič, Sotlar, Furlanič,
Gregorič, Božič, Šorgo, Malikovič 
(Dolžak), Bogdanovič, Peršič 
(Vučenovič), Bašič, Čendak (Jankovič) 
Kortežani bi to tekmo morali zmagati, 
toda gostje so jih ustavili z ostro igro, ki 
jo je sodnik dokaj toleriral, kar je 
sprovociralo domače igralce. Začeli so 
nasedati provokacijam in sodnik je 
najprej izključil Furlaniča, proti koncu pa 
so še z dvemi izključitvami ostali na 
igrišču z osmimi igralci. Kljub temu so 
vseskozi napadali a so gostje povedli iz 
enega redkih protinapadov. Le dobro 
minuto kasneje je Božič izenačil, kaj več 
pa jim ni uspelo.
V nedeljo bodo Kortežani gostovali pri 
dobri ekipi Renč.

PRIMORSKA UBA 
V0DICE:MNK IZOLA 1:6 (0:2)
Strelci za Izolo: Božič, Čavar, Kraja in _________
Starčevič (3x)
MNK Izola: Kranjec, Kompara, Gavrič,
Puzič (Hoti), Markežič, Božič, Čavar (Tomič), Kraja 
(Maletič), Starčevič, Mujkič, Bauer (Cerič)
Izolani so domačine popolnoma nadigrali, na hitro 
dosegli dva zadetka z glavo, nato pa s kombinatorno 
igro povsem obvladovali srečanje. Med strelce se je 
tokrat vpisal tudi veteran Kraja, Starčevič pa je dosegel 
kar tri gole in se potrdil kot izvrsten strelec.
Izolani so tako v vodstvu, v nedeljo pa bodo v gosteh 
igrali proti zadnjeuvrščenemu moštvu Piarne.

MLADINSKE LIGE
1. mladinska liga: MNK IZOLA : MURA 2:2 
Primorska mladinska liga: ADRIA:KORTE 2:1 
1. kadetska liga: MNK IZOLA : MURA 1:1

DUHOVNA UNIVERZA
Predstavitve in vpis:

VODNJAK DUHOVNE MODROSTI
čet. 14. sept., Kulturni dorp Izola, bazoviška 4

INTUICIJA IN SESTI CUT
pet. 22. sept., Gledališče Koper, ???
Vsa predavanja se začno ob 19. uri.

VSTOP PROST!
Informacije dobite na telefonu: 01 433-93-03

KAPUČINO
ZM MHM/Sm MMM

M

JADRANJE
DRŽAVNI NAS10VI IZ IZOLI
Konec prejšnjega tedna je bilo v Izoli državno 
prvenstvo jadralcev v razredu Optimist na katerem je 
sodelovalo nekaj manj kot 60 tekmovalcev iz večine 
slovenskih klubov ter jadralci iz Hrvaške in Italije. 
Izolski jadralci niso posebej blesteli, čeprav je po 
prvem dnevu tekmovanja bil Aljaž Jadek (Olimpie) 
uvrščen v samem vrhu. Toda v naslednjih regatah je 
jadral slabše in zasedel končno deveto mesto oziroma 
peto mesto med slovenskimi jadralci. Naslov državnega 
prvaka je tako pripadel koprčanu Luki Križmanu pred 
mlado piransko jadralko Tino Mrak.
Sicer pa so bili na tem odprtem prvenstvu še boljši 
jadralci iz tujine, saj je zmagal Hrvat Daniel Mihelič 
pred Stefanom Chierinom iz Pietas Julie (Sesljanj. 
Najboljši izolski uvrstitvi sta dosegla: Aljaž Jadek 
(tretji v konkurenci dečkov) in Maja Mattica (JK 
Burja), druga v konkurenci deklic.
Čez 14 dni se v Izoli obeta odprto prvenstvo jadralcev v 
razredu FIREBALL, teden dni kasneje pa bodo 
optimisti odšli na MINIBARCOLANO, kjer 
organizatorji iz Trsta pričakujejo nastop do 3.000 
optimistov.

100 MILJ OKOLI ISTRE
To soboto bodo veslači različnih istrskih 
klubov krenili na dolgo in naporno pot od 
Milj do Opatije, dolgo 100 milj. V 
približno 16-tih urah naj bo preveslali tri 
države in z vsega dvema postankoma v 
Rovinju in Umagu dosegli čas, ki bo k 
podobnim veslaškim naporom zagotovo 
vzpodbudil tudi druge veslače po svetu. 
Sama prireditev je v organizaciji društva 
istrskega prijateljstva in veslaškega kluba 
Argo Izola, njen idejni oče, Egidio 
Grajcar pa pravi, da gre za športno 
manifestacijo, ki pa ima tudi politični 
naboj, saj želijo tudi na ta način 
promovirati Istro kot evropsko regijo. 
Veslali bodo z enim čolnom (četverec s 
krnarjem), pri veslanju pa se bodo 
izmenjavale vsaj štiri posadke veslačev in 
krmarjev. Vsaka od ekip bo veslala po dve 
uri in štiri ure počivala na spremljevalni 
ladji. Doslej je že znano, da bodo veslali 
tudi udeleženci svetovnega prvenstva 
mlajših članov: Boštjan Božič, Zoran 
Jovičič, Tilen Gustinčič in Igor Žolgar, ob 
njih pa še Samo Hlaj, Miljen Vidakovič, 
Andrej Mezgec, Jan Pulin, Erik Krajcar, 
Jure Poljanec, Anže Poljanec in Blaž 
Kajdiš (vsi trije VK Bled). Seveda ne bo 
šlo brez veteranov Igorja Bračanova, 
Ljuba Macarola in Egidija Krajcarja ter 
mešane posadke Rovinja in Pule, 
pričakujejo pa tudi sodelovanje veslačev 
iz Milj. Krmarja bosta Goran in Luka 
Krajcar.
Njihov tokratni moto je: To kar mi 

_________  zmoremo naj drugi niti ne poizkušajo.

ROKOMET
V soboto se začenja državno prvenstvo v 1. ženski 
rokometni ligi. Izolske rokometašice z novim 
trenerjem začenjajo sezono prepričane, da se lahko 
prebijejo še bolj v vrh slovenskega ženskega 
rokometa. Za začetek jih čaka domača tekma proti 
večnim rivalom iz Škofij, zato resnično upajo na 
pomoč zvestih navijačev. Torej, ne pozabite

ROKOMETNA DVORANA IZOLA 
sobota, 10. september ob 10.00 
ŽRK Raje Daewoo Izola : Burja škofije
BALINANJE
Zaradi nastopa državne reprezentance balinarji v 
superligi in prvi ligi niso igrali svojih tekem, z rednim 
delom tekmovanja pa so zaključili balinarji v regijskih 
ligah. V tekmovanju območne balinarske zveze 
Slovenska Istra so Kortežani izgubili z Oljko 14:10, z 
enakim rezultatom so v gosteh pri 4. juliju izgubili tudi 
balinarji Jagodja. Kljub porazu so Kortežani premočno 
zmagali v prvem delu tekmovanja in bodo v 
nadaljevanju igrali najprej z ekipo Modrega vala za 
končno finalno srečanje in morebitno napredovanje v 
višji rang tekmovanja. Balinarji Jagodja so zasedli 
končno šesto mesto.

/V pogled
STRANI

piše ŽARKO 
za Kapučino Šporrt

V soboto se prične nova tekmovalna sezona za 
izolske rokometašice, tudi letos domača premiera. 
Koliko novega je Vili Ban lahko naučil dekleta? 
Sodeč po zadnji preizkušnji proti Zametu iz Reke 
je ostalo kar nekaj starih navad. Seveda so take

VESLANJE

tekme vse kaj drugega kot prvenstvo, pravi srčni 
utrip pride le s prvenstveno tekmo. Tudi posebnega 
motiva ne bo potrebno, sosede je pač treba "stresti", 
vsaj doma. Tako bo "sobotna vročica" zopet tresla 
rokometno dvorano. Resnici na ljubo jo kar 
pogrešam, od vsega "primankljaja" je težko pistai. 
Zopet bodo dobrodošle vse debate, predvsem pa 
večna ugibanja, kaj bi, če bi.... Ker vem, da publika 
časti le zmagovalce, bo včasih trda preddla, toda po 
vseh tistih prvih mestih mora tudi "članska ekipa" 
ujeti zmagovalni veter. Napoved o bogati sezoni se 
lahko prične. Moška stran nadaljuje s pripravami, 
prijateljske tekme se kar vrstijo. Nekakšna 
"utrujenost" se loteva članske ekipe, zadnje 
preizkušnje niso več tako prepričljive. Razumljivo 
opuščanje, saj so fantje že lep čas v pogonu. Dober

mesec časa je še za končno glazuro, trener pa 
obljublja, da bo vse na mestu. Ker je l.b liga manj 
medijsko zanimiva je podatkov o nasprotnikih 
precej manj. Kot bivši prvokategorniki žal 
nimamo veliko "kredita" in mlada ekipa bo morala 
garati. Seveda morajo to razumeti vsi, od uprave 
do gledalcev. Zahtevati čudeže, lahko, toda šele 
potem bo hudo. Tokratne stopnice bodo strme, 
potrpljenja in sigurnih korakov bo treba samo 
želeti. Polena pa, ob naftni krizi, prosim!

http//izola.gvcri.net
POD BELVEDER JEM



SVETOVNI PODPRVAKI V 
ŠPORTNEM RIROIOVU
Minuli teden se je slovenska reprezentanca v športnem ribolovu 
udeležila 1. svetovnih iger v Livornu, na katerih je v več 10 disciplinah 
nastopilo več tisoč tekmovalcev z vseh petih kontinentov. Slovenski 
tekmovalci so nastopili v štirih disciplinah, med 27 slovenskimi 
udeleženci je bilo kar 13 članov izolskega Športno-ribolovnega kluba 
Menola. Na obalo Ligurskega morja so tako odpotovali Stojan Babič, 
Savo Bembič, Zvonimir Grgurovič, Davor Ivkovič, Franc luriševič, Damir 
Komadina, Marino Kralj, loško Mattias, Vida Pucihar, Vesna Pucihar, 
lanez Pucihar, Sandro Valenti in Marko Vuk.
Ekipa, ki nastopila v disciplini ribolova s palico iz zasidranega čolna v 
konkurenci, kije štela za svetovno prvenstvo, je osvojila izvrstno drugo 
UlestO in si priborila naslov svetovnih viceprvakov. V omenjeni ekipi so 
tekmovali tudi izolani Zvone Grgurovič, Janez Pucihar in Sandro 
Valenti.

Ekipa, ki je tekmovala v disciplini ribolova z roko iz zasidranega čolna, 
pa se je osvojila bronasto kolajno v konkurenci za evropsko prvenstvo. 
Pokalom in medaljam,ki so jih v zadnjih letih s tekmovanj prinesli naši 
športni ribiči, seje tako pridružilo še eno srebro in bron, na kar so lahko 
upravičeno ponosni. (K.B.)

NOVINABSKE BAČKE NAPOLNILE IZOLO
V organizaciji obalnega društva novinarjev in v prvi osebi v organizaciji Nataše Benčič 
Postìya so konec prejšnjega tedna v Izoli preživeli številni slovenski novinarji, ki ob koncu 
sezone prirejajo že tradicionalna srečanja. Tudi tokrat so imeli na programu celo vrsto 
zanimivih tem in dogodkov, nekaj pa je bilo tudi športnih.
Ribiči Menole so jim pripravili ribolov na razburkanem morju in čeprav jih je večina 
preživela z glavo nad vodo so nekateri kar nekaj ulovili, med drugim celo pravo zlato 
orado. Kasneje pa so jim ribiči na kopnem predstavili nekatere ribiške veščine.

Zadnji dan obiska pa so se 
pomerili še v jadralni 
tegad v mandraču, kjer so s 
svojimi zajetnimi
kilogrami v optimistih 
skrbeli tudi za zabavo 
mimoidočih. Mimogrede: 
Zmagal je "Izolan" Branko 
Vrabec, ki je tudi
profesionalno zadolžen za 
pomorstvo.

RIRRERIADA MILLENIUM
Tudi letos organiziramo društvo navijačev Ribari Izola 

tradicionalno Birreriado v Kortah na prenovljenem šolskem 
igrišču. Pričakujemo 8 izolskih ekip. Vsaka ekipa (10) prispeva za 
organizacijske stroške 15.000 SIT. Zbirali se bomo pd 13. ure dalje. 
Tekmovanje se bo začelo ob 15. uri (bodite točni). Žrebanje ekip je 

bilovčeraj (sreda) ob 20 uri v prostorih organizatorja na 
Gregorčičevi 21 v Izoli.

Želimo nam in vam lepega vremena in uživanje v igri z druženju. 
P.S. Prinesite šolde, brez trikov!

Ribari

Namizni tenis
DVE IZOLANKI MED PRVIMI ŠTIRIMI V DRŽAVI

V soboto je v Ljubljani potekal 1. odprti turnir R Slovenije za mladince in 
mladinke. Dve odlični uvrstitvi sta dosegli Jana Ludvik in Erika JlUŠevaC, ki sta 
zgubile šele v polfinalu in sicer Ludvikova proti Škubarjevi iz Semedele, 
Jauševčeva pa proti Burgarjevi iz mengša. Pri mladinkah velja omeniti še 
uvrstitev Sonje Škorjanc med 24 najboljših.

Pri mladincih sta najbočjše igrala Tarlk Trgo in Tjaš ŽigailtO, ki sta osvojila 
drugo mesto v predtekmovalnih skupinah in se tako uvstila mecUO najboljših.

PONOVNO MIKAVNA PLESNA PRIREDITEV V IZOLI
Plesni klub Fredi iz Izole je mlad, komaj dobro leto 

organiziran plesni klub, ki je že organiziral ali sodeloval pri 
organizacijah velikih plesnih spetakolv (Slovenian open 99 in 
2000), lastno produkcijo "S plesom v lepše življenje", sedaj pa 
organizira kvalifikacijski turnir v latinskoameriških in 
standardnih plesih.

Kvalifikacijski turnir bo potekal V SObOtO, 23.9.2000 V 
rokometni dvorani v Izoli s pričetkom ob 13. uri.

Turnir je namenjen plesnim parom v vseh kategorijah (pionirji, 
mladinci in člani), kjer bodo zbirali točke za prehod v višji 
kakovostni razred. Predstavili se nam bodo v standardnih in 
latinsko ameriških plesih. Na turnirju bo sodelovalo okoli 80 
tekmovalnih plesnih parov iz vse Slovenije in seveda tudi pari 
našega plesnega kluba Fredi iz Izole.

Cena vstopnice znaša za odrasle: 1.000 sit
za otroke in dijake: 500 sit

in jih lahko v predprodaji kupite na sedežu plesnega kluba Fredi 
Izola, Gregorčičeva 21 (stara italijanska šola) ob uradnih urah 
vsak torek in četrtek med 17. In 19. uro, kjer boste dobili tudi 
informacije o plesnih tečajih in možnostih vpisa. Sicer pa lahko 
vstopnice kupite tudi neposredno pred pričetkom prireditve na 
vhodu v rokometno dvorano.

Vabimo vas na še eno plesno prireditev, ki vam bo zagotovo 
nudila veliko užitkov in občudovanja plesalcev v standardnih in 
latinsko-ameriških ritmih.

Plesni klub Fredi Izola

MRK Izola in Športna šola MAESTRAL 
vabita k vadbi

ROKOMETA
-DEČKI ( 5.razred)

Treningi so vsak torek-sreda-petek od 14.00 do 15.30 v Rokometni dvorani (Kraška ulica)

-DEČKI in DEKLICE ( od 1. do 4. razreda )
treningi so vsak torek in petek od 15.30 do 16.30 pri Rokometni dvorani v Kraški ulici

NOGOMET
MNK Izola obvešča,

da vpisuje nove člane od letnika 1992 in starejše.
Vpis vsak ponedeljek od 18. -19. ure v pisarni MNK Izola, 

ali po telefonu 641 - 84 -11

ivi ALI OGLASI
- V Izoli najamem 2-sobno stanovanje. Info tel. 041/211 641,041/ 696 024
- DOBRIM GOSPODARJEM ODDAMO DVE nemški ovčarki stari 4 
mesece, tel.: 6418 -705
- KUPIM APN4 ali APN 6 po realni ceni in po možnosti z originalnim motorjem. 
Gunjač Elvis; Gregorčičeva 40 Izola
- Prodam FINNCLIPPER 35, motosailor - prenovljen, Dolžina: 10,60 m, Širina: 
3,13 m, Višina: 2,35 m, Motor: Perkins - 4 cilindri 80 HP - vgrajen, Vrsta goriva: 
Diesel, Zastava: Slovenska, Letnik: 1974, Izdelava: Finska INFO: Tel.: 01 5053 704 
ali GSM 041627 052

- V skrbno varstvo vzamem vašega otroka. Tel. 641 92 91.
- Slive poceni prodamo, po ceni 70 SIT/ Kg (v Jagodju). Tel. 643 - 778.
- Prodam in vam po naročilu napišem besedila pesmi za pop balade.
Cena po dogovoru. Tel. 05 641 83 70. Darjo.
- Mladoporočenca najameta v Izoli ali Kopru enosobno stanovanje do 400 
DEM (stroški vključeni v ceno, brez predplačila ). Tel. 05 641 83 70 med 13.30 ali 
16.00 ali po 18.30 zvečer. Vprašajte za Darjota.
- Prodam skoraj novo mobilno klimo. Cena 85.000. Tel. 646-452.
- Prodam otroški voziček Chicco - športni, stolček za avtomobil Chicco 
9-18 kg. Za darilo dodamo otroško kolo. Tel. 066/782-248, po 18.uri.



OLIMPIJSKI DNEVNIK

ČUK VSE VIDI
V tej številki Mandraču začenjamo 
objavljati pisma, ki nam jih po 
elektronski pošti s prizorišča letošnjih 
Olimpijskih iger pošilja naš 
sodelavec, rokometni trener Boris 
Čuk. Boris bo na prizorišču zbiral 
statistične podatke o slovenski 
rokometni reprezentanci, ki jih bo 
uporabil pri pripravi diplomske 
naloge na Fakulteti za šport v 
Ljubljani. V glavnem na lastne 
stroške (ob pomoči trenerske 
organizacije rokometne zveze) je 
odpotoval v daljni Sydnej skupaj z 
rokometnim sodnikom Ivanom 
Matovino iz Pirana.
S prizorišča olimpijskih iger nam ho pošiljal krajše zanimive zapise 
o dogajanju na olimpijskih prizoriščih, še posebej o naših športnikih 
in tudi splošne vtise o deželi kengurujev in Indiana Jonesa.

Ob tokratnih olimpijskih igrah je olimpijska plamenica prvič potovala 
tudi pod vodo. Avstralski potapljači so jo, za to priložnost posebej 
zaščitili.

1. AVSTRALSKI DAN
Prav lep pozdrav vsem skupaj iz poletnega, a ne prevročega Sydneya, kjer 
imamo kar polno "dela", saj je vsak dan zapolnjen do konca. Po ogledu 
vseh olimpijskih objektov in nabavi vstopnic za oglede tekmovanj sva se z 
Ivanom napotila po velemestu, ki je res na enkratnem kraju. V zalivu z 
mnogo manjšimi zalivčki je to res pravo idilično mesto.
Zaenkrat smo si ogledali ogromni akvarij, živalski vrt in znameniti most. 
Mesto sva si ogledala tudi s 300 m visokega stolpa. Bila sva v slavni Opera 
house in na srečo sem dobil tudi vstopnico za ogled Traviate, ki bo na 
programu 27. septembra - res enkratno. Danes sva bila najprej na 
znameniti Bondi plaži in okusila valove Tihega oceana, kasneje pa sva 
srečala slovenskega veleposlanika Bitežnika in naše predstavnike, ki v 
Sydneyu pripravljajo Slovensko hišo. Tudi ta bo zares ogleda vredna. 350 
kvadratnih metrov velika slovenska zastava pa je izobešena na nebotičniku 
sredi Sydneya.
V nedeljo bo otvoritev Slovenskega doma na kateri bo sodeloval tudi 
predsednik olimpijskega komiteja, Juan Antonio Samaranch. Tudi njega 
sva danes videla zelo od blizu na veličastni prireditvi v čast v vojni umrlih 
olimpijcev. V mestu je že čutiti utrip bližajočih se dogodkov, kar je moč 
videti tudi po številu policajev, ki pa so na srečo zelo prijazni.

2. AVSTRALSKI DAN
Kot sem že sporočil bo otvoritev slovenske hiše v Sydneyu v nedeljo 
zvečer. Samaranch pa bo uradno sprejet v slovenski hiši 19. septembra ob 
20 uri.
Sicer pa je drugo plat avstralske lepote moč doživeti že 50 km iz Sydneya 
Tu ni bleščečih luči in vabljivih lokalov. Tu se preprost človek bori za 
preživetje in marsikdo leži ob cesti ali pa išče vsakdanjo hrano. Zanimivo 
je tudi, da so občani Sydneya imeli obljubljeno vsoto 1000 avstralskih 
dolarjev zaradi nevšečnosti, ki jim jih bodo povzročile olimpijske igre.

Dejansko pa so uradno dobili vsak po 1 dolar (ja prav ste razumeli - 1 
dolar). Moj bratranec, ki je sedaj v penziji (delal je 35 let v Avstraliji), si s 
penzijo pokriva stroške stanovanja ter hrane in to je vse kar si lahko 
privošči.
Pa se vrnimo k športu, čeprav zanj danes nismo imeli posebnega časa. Iskali 
smo jadralce in ugotovili, da so (v primerjavi z dvoranskimi in stadionskimi 
športi) veslači in jadralci še posebna kasta, saj se jih preprosto ne da odkriti.

3. AVSTRALSKI DAN
Večina turistov, ki te dni prihaja v 
Sydney se sprehaja ob obali od 
Operne hiše do tako imenovane 
Rock četrti. Na obali srečaš 
vsemogoče poulične umetnike, 
ki izvajajo svoje točke: Mirujoča 
Elizabeta, vrvohodec na vrvi, ki 
jo držijo gledalci, kolesar, ki 
preskoči osem ležečih 
prostovoljcev, žonglerja s 
prižganimi motornimi žagami,
Japonko ki igra na godalo ki ga 
ne poznam, italijanskega 
kantavtorja s kitaro.
Na ulici je tudi sedaj že 65-letni 
Salvatore Manusko, ki je pred 44 
leti kot mlad mornar prišel v 
Avstralijo. Sedi pred velikimi 
ročno izdelanimi modeli ladje 
Marco Polo, vrti siciljansko
glasbo in pobira prispevke od ljudi, ki se želijo slikati z ladjami. Kot 
mladenič je v Avstraliji pričakoval lepše življenje a se bo, kot pravi, čez 
teden dni razočaran končno vrnil v Italijo.
Končno ena jadralska informacija Vstopnica za ogled regate stane 500 
avstralskih dolarjev, kar je največ od vseh olimpijskih športov (ogled 
regate z ladje).

Vasilij Žbogar, edini izolski olimpijec, 
s predstavitvene fotografije na splet
nih straneh slovenskega olimpijskega 
komiteja.

Danes ob 17. uri bo otvoritev Slovenske hiše in gostilne kjer bodo prisotni 
tudi slovenski športniki in bom mogoče izvedel, kje sta naša Izolana.

4. AVSTRALSKI DAN
Pravkar se je končala otvoritev Slovenske hiše v Sydneya Slovenski 
konzul Alfred Breznik je v polni dvorani na trinajstem nadstropju 
poslovne stavbe na York Street otvoril Slovensko hišo. Prisotni so bili 
predstavniki slovenskih društev v Sydneyu, naši športniki (skoraj vsi), 
naključni obiskovalci, TV SLO itd. V lično opremljeni dvorani je 
Razstava s slikami naših bivših olimpijcev. Pogostili so nas s pršutom, 
domačim vinom, joto in potico.
Prišla sta tudi oba Žbogarja in dogovorili smo se, da vam bo Vasilij 
pošiljal novice o jadranju po e-mailu. Vasilij pridno trenira in prav danes 
so jadralci v razredu laser dobili nove čolne Čolne, ki jih je priskrbel 
organizator, bodo žrebali in marsikaj bo odvisno od tega, kateri čoln in 
opremo bo kdo izžrebal. Niti dva trupa in niti dve jadri namreč nista 
povsem enaki. Sicer pa se jadralna tekmovanja začnejo 20. septembra 
O tem boste več zvedeli od njih samih.
Rokometaši so včeraj igrali trening tekmo s Kubo in zmagali za en gol.
Igrali so vsi razen Puca, ki ima lažjo poškodbo kolena. Pajovič pa je igral 
samo v obrambi ker ima nategnjeno ramensko mišico. No, do iger naj bi bili 
vsi nared. V četrtek igrajo še z Nemci potem pa zares na Francoze.
V nedeljo bo slovensko društvo Triglav obiskal Milan Kučan in tudi tam 
bova prisotna. O tem več, ko bo čas.

Boris Čuk
Millie, Syd in Olly so tri maskote letošnjih olimpijskih iger. Organizatorji 
si obetajo dober zaslužek tudi s prodajo olimpijskih spominkov med 
katerimi so tudi različni "olimpijski ostanki", ki jih bodo vneto zbirali na 
prizoriščih različnih tekmovanj.
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V nedeljo, 10. septembra, seje na izolski Bonifiki zgodil 
tradicionalni teniški turnir glasbenikov, ki ga že nekaj let 
pripravlja najbolj znan obalni roadie, Igor Poje, tokrat v 
sodelovanju z Mediteran festivalom. Tokrat seje turnirja 
udeležilo več kot 40 znanih glasbenikov, managerjev, 
novinarjev in gospodarstvenikov, feste, ki se je dogajala 
istočasno pa še enkrat toliko ljudi z obalnega in 
slovenskega glasbenega miljeja. Tam so bili: od Andreja 
Šifrerja in Janeza Bončine Benča, do Nelfija Depangherja 
in Marjana Malikoviča. Boji so bili ostre a fer, še pred 
tem pa je nastala ta fotografija.

Igor Poje je bil edini, ki seje spomnil, da Kameleoni prav ta mesec praznujejo 
35 let delovanja. Koncerta ni bilo, torto pa so le dobili.

V soboto smo se, ob 
zaključku Mediteran 
festivala, srečali tisti, 
ki smo dva meseca 
izgubljali počitnice 
in razbijali škatle 
sosedom. Prišla sta 
tudi: Žarko (roko
metni komentator) in 
Marjan (karika
turist), ki sta bila v 
družbi mojstra Iliča, 
ki je predstavil še 
eno od svojih 
mojstrovin.

ŠTORIJE IN 

ČAKULE

Nelfi Depangher je 
zastopal Faraone, 
Vojko Cetin pa 
sponzorja (Skat). 
Zmagala sicer 
nista a sta prišla 
dokaj visoko.
Zmagal je Roman 
Medvešček (GU 
GU), drugi je bil 
Tomaž Štrukelj, 
tretji pa Simon 
Pavlica (Agropop)

Za atraktivnost turnirja je 
poskrbela izvrstna koprska 
tenisačica, evropska prvakinja v 
kategoriji do 14 let, Andreja 
Klepač, ki je odigrala prvo 
srečanje z Andrejem Šifrerjem. 
Zaradi spoštovanja do slednjega 
ne bomo omenili rezultata, lahko 
pa vam zaupamo, da Andrej ni 
zmagal.
Zato pa so se, kot po zmagi, 
zadovoljno smejali organizatorji 
in ekipa turnirja, ki se hkrati 
zahvaljujejo sponzorjem:
Muzikalije Sever, Avtoplus, Soča 
Coop, Soča Merkur, Cembos, Big 
Bang, Droga, Fast food Veni, 
Union Izola in vinarstvu Sirk iz 
Goriških Brd.

Najlepši del ekipe Mediteran festivala 
je tisti, ki skrbi za finance. Tokrat je 
bil okrepljen s kopsko občinsko 
svetnico Mojco Kleva (desno), tako da 
nihče ne more reči, da občinskih 
svetnikov ni bilo na festivalu. Ob Maši 
Šukunda je bil zelo uspešen pri tem 
delu tudi Zoran Predin, ki je nalogo 
blagajnika opravljal lani. Sicer pa so 
bili v ekipi glasbeniki kar treh izolskih 
skupin: Spirits, Sensation in Ejacula, 
rokometaši, bodoči multimedijalci, 
kulturni delavci, novinarji, profesorji 
in nezaposleni. Vsem hvala.

Turistične sezone sploh še ni konec.
Tako ugotavlja tudi Barbara Dobrila, 
ki seje s fotoaparatom sprehodila ob 
obali in mimogrede posnela kuharja 
Hotela Delfin med pripravljanjem 
znanih sardelic, kijih pripravljajo za 
obiskovalce njihove plaže in za 
druge mimoidoče. Kljub nekaterim 
drugačnim mnenjem so se "poceni 
sardelice" prijele in če jih ne bi bilo 
bi jih marsikdo pogrešal.

Tudi to poletje smo v uredništvo prejeli veliko število razglednic s pozdravi, ki 
ste nam jih poslali z najrazličnejših koncev Slovenije in sveta. Seveda, če smo 
jo dobili s severnega tečaja smo vedeli, kdo jo je poslal. Če pa je prišla iz 
Trente in so bili na njej zgolj podpisi največkrat nismo vedeli kdo nam pošilja 
pozdrave. Tako kot v primeru novopotrjenih Slovencev, ki so bili na Triglavu.
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PLESNI STUDIO LAI
vpisuje v delavnico

KREATIVNI PLES ZA OTROKE
( 5-7 let) in

BALET+SODOBNIPLES
(8-10 let)

informacije in vpis vsako sredo in petek od 17.00 do 19.00 ure v plesni 
dvorani Kulturnega doma Izola.

tel.: LILI 041/799 513

KIŠD za mlade in mlajše.
Vsi ki bi radi preživeli na svežem zraku ob 
morju kreativno dopoldne, ste vabljeni na 
likovno delavnicoi ( risanje graffitov z 
barvnimi kredami ) v nedeljo 17.9.2000 
na Sončnem nabrežju od 913 ure.
Zaželeni otroci.

BOR

BORZA ZNANJA 
IZOLA 
MATIČNA 
KNJIŽNICA
Oktobrske revolucije 1, Zi IN A IN d,
6310 Izola,
telefon: 066/66 31 285, 66 31 284. 
e-mail : izola@borzaznanj a.mss.edus.si 
vsak delavnik od 8 do 13 ure 
v sredo od 8 do 13 ure in od 16 do 18.30 ure

AKTUALNE PONUDBE ZNANJ IN VEŠČIN:
* Slovenščina za tujce;
* Informacije o vegetarijanski kuhinji in dietni prehrani pri sladkorni 
bolezni;
* Pomoč pri reji živali, nasveti v zvezi z zdravjem, rejo in prehrano živali;
* Vzgoja in aranžiranje cvetja;
* Znanje strojnega vezenja našitkov in izdelava programov za strojno 
vezenje našitkov;
* Inštrukcije harmonike za začetnike in vse, ki bi radi dopolnili svoje znanje 
ali spremenili stil igranja

NAŠE ČLANE ZANIMA:
* Član iz Kopra bi se rad naučil surfanja;
* Gospod iz Sežane nas je poklical, ker si želi spoznati tehnike hipnoze in 
avtohipnoze;
* Našega novega člana zanima domač recept za varjenje piva;
* Gospod iz Lucije pa še vedno išče literaturo, oziroma kakršnekoli 
informacije v zvezi z Wiehlerjevimi gobelini.

Če imate kakršnokoli znanje, ki bi ga želeli posredovati naprej ali pa 
taka znanja iščete, pokličite Borzo znanja v Izoli, ki deluje za območje 
Primorske. Naše posredovanje je brezplačno, o času in načinu 
izmenjave znanj ter obliki oddolžitve pa se ponudniki in povprašcvalci 
med seboj sami dogovorite.
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KULTURNI CENTER 
IZOLA

V šolskem letu 2000/2001 vpisujemo v naslednje tečaje in delavnice:

- BALET (klasični): začetniki-pripravnica (od 5 do 8 let)
ter nadaljevalni program za tiste, ki so že obiskovali baletno šolo.
GLEDALIŠKA SKUPINA (od lodo 15 let)

-UČENJE KITARE (od 15 let dalje)
-MANEKENSKI TEČAJ (od 14 let dalje)
MLADINSKO GLEDALIŠČE MILAGRO (od 16 let dalje)

- LIKOVNI TEČAJ za začetnike in nadaljevalni tečaj (od 16 let dalje)

In formacije in prijave v pisarni Kulturnega centra Izola, Bazoviška 4 
oziroma po telefonu 6415571 med 8 in 14 uro ob delavnikih.

SEZNAM NOVIH KNJIG V MATIČNI KNJIŽNICI IZOLA
ODDELEK ZA OTROKE IN MLADINO 
POUČNE KNJIGE
1. KORDIGEL Metka - Jaz pa berem! : zvezek za ustvarjalno branje
2. Na vrtiljaku črk. Delovni učbenik za slovenski jezik za l. razred 9-letke
3. RAHIR Renče - Živim v vodi
4. ROPIČ Marija - Danes rišem, jutri pišem : delovni zvezek za 
opismenjevanje v l. razredu devetletne osnovne šole
5. WILKINSON Philip - Najlepša knjiga o ladjah.
LEPOSLOVJE 16-9 LETI
1. BAUMGART Klaus - Lukec in njegov hrošček
2. BOS Bumy - Družina Kukovih. Dihur v prtljažniku : šest novih, čisto 
vsakdanjih povesti
3. ČUKI - Pesem Zvonček
4. FURLAN Jasna - Storžek
5. LANDA Norbert - Zgodbe o delfinih
6. LOUIS Catherine - Fičfirič pridanič
7. MAI Manfred - Šolske zgodbe
8. WENINGER Brigitte - Kaj je to?
LEPOSLOVJE [12-15 LETI
1. ALMOND David - Mož s podstrešja
2. FRISCHMUTH Barbara - Afrika
3. MONTGOMERY L. M. - Anne iz Avonleje
LEPOSLOVJE E10-12 LETI
1. MACDONALD George - Princesa in škrati
2. NESBIT Edith - Nove dogodivščine iskalcev zaklada
3. ŠPACAPAN Lojzka - Darilo matere kače
ODDELEK ZA ODRASLE (novosti bomo objavili naslednji Leden)

Vabimo vas na

evangelizacijski koncert
gospel glasbe v izvedbi mešanega pevskega zbora 

evangelijske cerkve ARONA 
(Lago Maggiore)

Petek - 15. septembra ob 19.00 uri 
Nedelja - 17. septembra on 9.30 uri

v Evangelijski cerkvi, Industrijska 2e 
( pri bencinski črpalki ) IZOLA

KINO O Ut ON IZOLA-
m j^R|g j |^1^jyj 0G0CELJ^179 200"

ob 18.00 in 20.30
(M: I-2), akcijski - vohunski triler Režija: John Woo __
Vloge: Tom Cruise, Dougray Scott, Thandie Newton, R.Šerbedžija 
124 min.

m ivi ldsù1a neé m o GÒ CE 2
ob 20.30 (M: i-2), akcijski - vohunski triler

\



kriminalije
Policisti počasi a zanesljivo prevzemajo naloge socialnih služb in psihologov, 
SaJ imajo vse več opravka z urejanjem odnosov med ljudmi, kar bi sicer lažje 
111 bolj strokovno morale opravljati druge službe. Toda teh je "na terenu" vse 
manj in tako občani vneto vrtijo številko policijske postaje v upanju, da bodo 
,ant dobili zaščito ali nasvet. Še največkrat se tako zgodi, da jim policisti 
svetujejo, naj se pač obrnejo na sodišče.

JEZNA ženica
Policist, ki je izvajal nadzor prometa v akciji "Vama pot v šolo" je v Ulici 
oktobrske revolucije opozoril občanko, ki je prečkala cestišče izven 
označenega prehoda za pešce. Občanko je poklical k sebi, da jo opozori na 
"^pravilnost a ga je ta preprosto ignorirala, potem pa začela kričati nanj in se 
Vesti zelo nesramno in neprimerno. Tako policistu ni ostalo drugega, kot da jo je 
Povabil na policijsko postajo, kjer soji izstavili nalog za nepravilno prečkanje, 
?a Povrh pa bo morala še k sodniku za prekrške zaradi nedostojnega vedenja do 
Policista.
vlomilski mojster
Občan je policistom naznanil, da mu je neznanec skušal vlomiti v leseno barako 

Pregavorju v kateri ima orodje. Neznani vlomilec je ma nepojasnjen način 
'zvlekel cilindrično klučavnico, vendar v barako vseeno ni mogel. Dečki že 
v"eto iščejo tega mojstra svojega poklica.
sončno nalezje
'z OKC (113) so policisti dobili obvestilo, daje na Sončnem nabrežju obležal 
neznani moški. Na kraj "obležanja" je prišla policijska patrulja in ugotovila, da 
8re za občana Kopra, ki so ga močno zdelale pivske specialitete našega 
turističnega mesta. Ker je zelo globoko gledal v kozarce ga je prevzela 
Predhospitalna enota, tako da si je na proračunske stroške privoščil zelo drago 
tre?.nenje.
SAMO ena je mama
Jkti je prišla na policijsko postajo in povedala, da jo je sin pretepel. Vzrok je 
b|' dokaj pogost, zato pa toliko bolj žalosten. Mati mu ni hotela dati denarja za 
Ramilo. Ker dečki niso najpomembnejša inštitucija za izvajanje programov 
°°ja proti odvisnostim od drog jim ni preostalo drugega, kot da sinu napišejo 
"alog za obisk sodnika za prekrške.
dRaga zabava
Občan (kdo pa drugi) je policiste obvestil o kaljenju nočnega miru in o 
Prekomernem obratovanju lokala v starem delu mesta. Policisti so prišli do 
'°kala in ugotovili, da je v lokalu še vedno devet gostov. Lastnika lokala so 
Prijavili Inšpekcijskim službam in ga prestrašili z namigom, da kazen za takšen 
Prekršek znaša do milijon tolarjev.
v AVTOMOBILU JO JE
ženski glas je dečke po telefonu poklical na pomoč k Zdravstvenemu domu in 
na parkirišču v neposredni bližini so policisti res srečali občanko, ki je 
Povedala, dajo je njen izvenzakonski partner pretepal v avtomobilu. Lasal jo je 
'n ji z glavo udarjal po vozilu. V bližini so dečki srečali tudi junaka, ki je tudi v 
Prisotnosti policistov partnerki grozil s fizičnim obračunom, zato so ga 
°dpeljali v "hotel" na policijski postaji Piran, naslednji dan pa v "rezidenco" 
s°dnika za prekrške.
TRI URE ZA VLOMILCA
bieznec je vlomil v gostinski lokal na Manziolijevem trgu in sicer tako, daje na 
zadnjih vratih lokala razbil steklo, segel z roko v notranjost, odklenil vrata in 
vstopil v lokal. Dobro ga je preiskal in nabral za 74 tisoč tolarjev. Dečki so 
Potrebovali slabe tri ure, da so ga izsledili, zasegli denar in ga vrnili lastniku. 
Storilec pa bo spoznal še sodnico na kazenskem sodišču.
OBGLAVLJENI stiropešci
^ akciji "Vama pot v šolo" so letos sodelovali tudi likovniki, člani društva OK 
(Obalni kreativci) in LIK iz Izole. Izdelali so večje število likov otrok in jih v 
s°delovanju s policisti postavili ob nekatere nevarnejše cestne prehode, tako da 
So opozarjali voznike na prisotnost otrok. Da bi ugotovili učinkovitost takšnih 
°Pozoril so policisti nekatere figurice pustili tudi v popoldanskem in večernem 
"""u, žal pa so lepega jutra ugotovili, da so nekatere fugurice ostale brez glav. 
Upati je le, da tega niso storili tisti, zaradi varnosti katerih so bile lutke sploh
Postavljene.
Kljub temu bodo policisti lutke še naprej postavljali na nekatera nevarnejša 
mesta, seveda v upanju, da bodo ostale cele in jih bo mogoče uporabiti tudi 
""slednje leto.
KAJ BODO DELALI
Peòki bodo tudi ta teden posebej pazili na varnost prometa v bližini šol, pri 
ontroli prometa pa bodo posebej pozorni na uporabo varnostnih pasov, na 

v°znike koles z motorjem, vožnjo pod vplivom alkohola in mamil, hitrost 
^°žnje in podobno.
„ "Posebni slovesnosti, ki jo bo pripravila Županja pa se bodo posebej zahvalili 
"onam in nonotom" za njihov trud v akciji ob začetku šole. Dečki priznavajo, 

QaJ'h bodo kar pogrešali.

ZAKLJUČEK SEZONE V MARINI
Ob zaključku letošnje glavne turistične sezone so v izolski marini pripravili 
prireditev na katero so povabili svoje stranke in poslovne partnerje. Zanje so 
pripravili regati za motorne čolne in jadrnice, ki bosta gotovo zanimivi, saj sta 
med nagradami tudi dva skuterja, zvečer pa bo za vse fešta v prostorih marine 
na kateri bodo pripravili zanimive igre, za ples pa bodo igrali Yesterday.

POKLICNIH GASILCEV JE PREMALO
Poklicni gasilci koprske Gasilske brigade so na torkovi tiskovni konferenci 
opozorili na razmere v katerih delujejo. Oh nedavnem požaru v kompleksu 
nekdanjih Slavnikovih garaž so se v zvezi z intervencijo gasilcev pojavile 
nekatere polemike. Po izjavah predstavnikov koprske gasilske brigade pa so 
ti ravnali profesionalno in ustrezno v dani situaciji 
Opozorili so na premajhno število zaposlenih, saj brigada šteje le 36 
operativnih gasilcev, ki delajo v štirih izmenah. To pomeni, da dela v 
posamezni izmeni po 9 gasilcev, od katerih jih je 7 stacioniranih v Kopru, 
ostali trije pa v lucijski Marini, kjer sta podnevi prisotna dva gasilca, ponoči pa 
le eden. Zaradi dopustov in bolniških je v posamezni ekipi v povprečju po en 
gasilec manj, eden pa je dežuren, tako da so za izhode na voljo v povprečju po 
štirje gasilci
Gasilci so izpostavili tudi pomanjkljivo skrb za zaposlovanje mlajšega kadra, 
saj je povprečna starost operativnega dela zaposlenih kar 40 let, za formiranje 
ustrezno usposobljenega gasilca pa je potrebnih vsaj 5 let.
Posledica premajhnega števila gasilcev je tudi dejstvo, da morajo biti 24 ur na 
dan dosegljivi na svojih prenosnih telefonih Pravijo, da je na ta način 
njihovo življenje manjvredno v primerjavi z ostalimi zaposlenimi v naši državi, 
saj nikoli ne morejo vedeti kdaj bodo morali na delo in morajo biti nenehno v 
pripravljenosti.
Dogaja se, da so v posameznih primerih v službi tudi po 18 ali celo 30 ur. Poleg 
tega so primorani neprestano kršiti predpis o varnosti njihovega dela, saj 
velikokrat posredujejo le v dvoje, v marini pa celo eden sam. Po gasilski taktiki 
namreč skupina manj kot treh gasilcev ne bi smela intervenirati, ker je na ta 
način preveč ogrožena njihova varnost.
V letošnjem letu so opravili že 490 intervencij, kar pomeni v povprečju po 2 na 
dan. Na posameznega gasilca imajo trikratno slovensko povprečje intervecij, 
kar jih uvršča na drugo mesto v državi, takoj za Ljubljano. Poleg tega pa je 
število zaposlenih skoraj 100 odstotkov manjše kot bi jih moralo biti po 
določilih zakona o kategorizaciji profesionalnih enot.
Zato apelirajo na ustanovitelja in vse odgovorne strukture na obalnem 
področju, da resno pristopijo k reševanju tega problema, ki se stopnjuje že 
vrsto let. (K.B.)

NEPOZABNO SREČANJE UPOKOJENCEV
V soboto smo bili, v lepem sončnem dnevu, na prijateljskem srečanju 

upokojencev Primorske, kije bilo v Kopru. Bilo je slavnostno a tudi delavno in 
angažirano. S kančkom bolečine v srcih smo se namreč spomnili, da nam naša 
oblast velikokrat očita, da smo državi v breme. Tega ne priznamo, saj smo tudi 
mi pošteno plačevali denarne prispevke od naših plač za pokojnine, kijih sedaj 
prejemamo.

In če smo bili ob teh razmišljanjih resni so nas razveselili pevci mešanega 
pevskega zbora društva upokojencev Ilirske Bistrice, Kopra in Izole. Sto 
pevcev je zapelo, tudi stare partizanske pesmi, ki smo jih zapeli z vsem 
spoštovanjem in ponosom. Razveselila nas je tudi godba na pihala naših 
mladih fantov.

Srečanja so se udeležili tudi posebni gostje, predstavniki sosednjih držav: 
Italije in Hrvaške. Pozdravni govor je imel predsednik društva upokojencev iz 
Kopra g. Jenko z zaključnim govorom pa nas je počastil predsednik zveze 
društev upokojencev Slovenije Vinko Godec.

Vida Rožnik



OŠ VOJKE ŠMUC / 1.b / Razredničarka: Zrinka Ribič / vzgojiteljica: Tatjana Erceg

OŠ VOJKE ŠMUC / 1.a / Razredničarka: Ingrid Hrovatin
Ellen Alagič, Tjaša Baruca, Martina Biščan, Lana Cotič, Clara De Andrea, Anja Filipič, Almedina Kadirič, Katerina Knap 
Okretič, Adelina Kraja, Maja Maček, Katarina Morato, Renee Tripar, Vanesa Ziba; Jan Bajramovič, Petja Blažič,
Nejc Černač, Benjamin Hrkič, Kristjan Lipej, Alexander Mikac, Aleksandar Mišan, Amir Sefič, Kenan Sikirič,
Kevin Štampar, Thomas Tomaduc, Alen Vukalič, Jasmin Zemljič.

Oddelek Korte -1. in 2.razred (tombini poiti 
Razredničarka: Janka Kermac / ž.učiteljica.: Mojca Pristov 

(1.) Neli Bubola, Matej Ferčec, Nika Glavina, AniM 
Kaligarič, Valentina Kleva, Kaja Palčič. 

Vanesa Petretič; (2.) Timi Čermelj, Tim Frantar 
Matej Kekič, Andreas Skutelj, Matej Štrasner

SE - OŠ Dante Alighieri 
Classe Primina
(devetletka)
Capoclasse: Virna Zennaro Šturm
Massimiliano Bevitori,
Nicolo' Cvetkovič, Bernard 
Čosič, Miguel Frumen,
Teo Sirotič, Allegra Švagelj;

uuima uuijai, uior\a uaoai, vaiolili la u/cr\wvio, rMimia uayui uz-ija, /~uija iNuojanuio, rtucmia iwiow

Pia Kričej, Mateja Perič, Almira Redepi, Barbara Sefič, Samanta Simič, Lea Šukovič, Lara Zakrajšček. 
Damjana Dotlič; Amir Ibradžič, Aldin Kajtazovič, Reni Markovič, Edvin Ogreševič, Tomislav Pranjih 
Matej Pregare, Emrah Šerifi, Tomaž Slavec, Timotej Špoljarič, Leon Štefanič Južnič, Rene Zadnik.

Kristian Zadravec!

SE - OŠ Dante Alighieri 
Classe 1a
Capoclasse: Rossella Raschini
Victoria Bižal, Vanja Brec, René Chelleri, Karim El Mouchli Požar, 
Luka Mojzeš, Naik Pahek, Chiara Carolina Paliska, Nicola Patrone, 
Asia Sfiligoj, Lars Sironi, Valentina Vatovec;

OŠ LIVADE / 1.a
Razredničarka Janja Stanjko 

Aleksander Bohinec, Jan 
Frančeškin, Sanjin Gavrič, 
Jaka Jakopič, Luka Maver, 

Jakob Perne, Tim Radolovič, 
Mattia Sichich, Uroš Simič, 

Luka Skomina, Matija 
Skomina, Sabina Čauševič, 
Julija Dobrila, Staša Gasič, 
Ani Manfreda, Tina Rendič, 

Debora Tuljak;

PRVI "ČRVI" 2000
Na tej strani smo zbrali vse izolske prvošolčke, ki so v šolskem letu 
2000/2001 prestopili šolski prag. Gre za dve generaciji malčkov, ki so stari 
od pet do sedem let, saj so nekateri v prvem razredu devetletke (OŠ Vojka 
Šmuc in manjši razred OŠ Dante Alighieri), drugi pa v prvem razredu 
osemletke. Programi in metode po katerih jim njihove učiteljice vlivajo prvo 
šolsko znanje se med seboj razlikujejo, saj poleg programa devetletke in 
osemletke obstaja še program Korak za korakom v Livadah, pa tudi 
kombinirani pouk v Kortah. Kljub vsemu pa imamo v Izoli vsega 109 
prvošolčkov, kar je zagotovo ena najnižjih številk zadnjih let.

OŠ LIVADE / 1.b
Razredničarka: Vesna Demirovič 

Tilen Botič, Mahir Burkič, 
Gregor Čeh, Edin Husanovič, 

Luka Ivančič, Dejan Kljajič, 
Željko Maletič, Tadej Matijašič, 

Maja Cetin, Nika Djuranovič, 
Tina Marinac, Ela Markočič, 

Nika Pavletič, Karin Pobega, 
Ana Marija Vanič, 
Elizabeta Vezjak;
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